

مصطفى محمد حسين Mustafa Muhammad Hussein

Nationality: Egypt

Marital Status: married

ID No: 2486703958

Date and Place of Birth: 1991

• Mobile: 0567634624

E-mail: MM2435920@gmail.com

الجنسية: مصري

الحالة الاجتماعية: متزوج

رقم الهوية: ٢٤٨٦٧٠٣٩٥٨

تاريخ ومكان الميلاد: ١٩٩١/١١/٦

رقم جوال: ٠٥٦٧٦٣٤٦٢٤

البريد الإلكتروني: MM2435920@gmail.com

Career Objective

I aspire to practice my specialization and work in an entity that gives me the opportunity to develop myself and my skills, improve performance and level, and acquire new experiences that contribute to refining my talents and serving the entity to which I belong by reaching the highest levels.



الهدف الوظيفي

أطمح في ممارسة تخصصي والعمل في جهة تتيح لي فرصة تطوير ذاتي ومهاراتي وتحسين الأداء والمستوى واكتساب خبرات جديدة تساهم في صقل مواهبي وخدمة الجهة التي انتمى إليها وذلك بالوصول إلى أعلى الدرجات.

Education

1. Intermediate education diploma



المؤهلات العلمية

١. تعليم متوسط دبلوم (المعهد الصناعي)

Experiences

1. Worked at Baja Food Company from 2015 to 2017 as a retail representative in Altaif
2. Worked at Bajja Food Company 2017 until 2019 as a sales representative in Altaif region.
3. Worked at Al-Saudi Arabia for Snacks (Liz) as a sales representative in the Makkah region from 2019 until now.



الخبرات العملية

١. عملت لدى شركة باجه للمواد الغذائية من ٢٠١٥ إلى ٢٠١٧ مندوب تجزئة
٢. عملت لدى شركة باجه للمواد الغذائية مندوب جملة من ٢٠١٧ إلى ٢٠١٩
٣. عملت الشركة السعودية للمأكولات الخفيفة (ليز) من ٢٠٢٠ إلى ٢٠٢٤
٤. اعمل في شركة التجارة العمومية (العيان) مندوب ميني ماركت وكبار العملاء لازلت على رأس العمل حتى تاريخ ٢٠٢٥/٩/١٥



Skills

- Using Computer /
- Discipline and work stress.
- Flexibility in dealing.
- Dealing with others and credibility at work.
- The power of precision, observation and tact in conversation.
- The intellectual readiness to accept everything that is new and useful.
- Proficiency in the art of dealing with customers.
- Accuracy in work.
- Planning and problem solving.



المهارات

- استخدام الحاسب الآلي/.
- الانضباط وتحمل ضغوط العمل.
- المرونة في التعامل.
- التعامل مع الآخرين والمصادقية في العمل.
- قوة الدقة والملاحظة واللباقة في الحديث.
- الاستعداد الفكري لتقبل كل ما هو جديد ومفيد.
- إجادة فن التعامل مع العملاء.
- الدقة في العمل.

Languages

- Arabic Language (Mother tongue).
- English Language (Very Good).

اللغات

- اللغة العربية (اللغة الأم).
- اللغة الإنجليزية (متوسط).